
Skolebestyrelsesmøde d. 11. dec. kl. 18.30 – 21.00 afd. Stenstrup.

Til stede:
Louise Bekker, Annie Løvig, Gitte Skovgaard Madsen, Jesper Sandager, Stine Hvidtfeldt, Andreas Knudsen,
Magnus Rummelhoff, Jesper Lundorff, Ole Møller Jensen
Fraværende:
Martin Søgaard, Jesper Christensen, Tanja Kristensen, Lærke Kristensen, Boel Moltrup

Dagsorden Tanja Kristensen og Jesper Lundorff
Referat Ole Møller Jensen

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.
OK

2. Godkendelse af dagsorden.
OK

3. Opfølgning fra sidste møde.
Intet

4. Orientering:
a. Formand:

Ikke til stede.
b. Elevråd:

Magnus orienterede om aktivitetsudvalgets arbejde. Planen er at starte en turnering op
efter juleferien for 4. 9. årgang.

c. Medarbejdere:
Andreas fortalte om kommende besøg af ”KvanteKarina” for 4., 6 og 9. kl. Hun vil fortælle
om oplæg om kvantefysik.
5. årgang cykler i idrætstimerne og til forskellige arrangementer.

d. Ledelsen:
Svendborg kommune skal spare. Der er 12 mill. kr. mindre til skoleområdet i 2019 end 2018.
Issø bliver ikke ramt direkte af besparelser i ressourcetildelingen, men indirekte via
nedlæggelsen af specialklasserækken = 1 million kr. årligt. Det betyder, at der er økonomi til
ca. 2 lærerstillinger mindre fra august 2019. Vi er derfor i gang med at finde ud, hvad
personalet har af planer vedr. efterløn, pension, orlov m.m. Skolen skal pr. 14.1.2019 have
et overblik, som kan indgå i den kommunale køreplan vedrørende forflyttelser og
afskedigelser.

e. Øvrige:
Intet

5. Budget 2019. Generel orientering om skolens budget og en drøftelse af budgetprioriteringer for
2019.

Jesper L. orienterede generelt om skolens budget og dets opbygning.



Forskellige ideer til budgetprioritering drøftet. Enighed om at ledelsen fremlægger
budgetforslag på næste skolebestyrelsesmøde.

6. Styrelsesvedtægt. Den reviderede vedtægt for styrelsen af Svendborg Kommunes folkeskoler
forventes sendt til udtalelse efter BUU mødet d. 5. dec.

Den reviderede vedtægt gennemgået v/ JL
Skolebestyrelsen tager revideringen af vedtægterne til efterretning.
OJ og JL sender svar til BUU.

7. Afdelingsstatus v. afdelingslederne. Punkt på januar mødet? Hvis ja hvordan?
Januar: OJ fortæller om udskolingens brug af UPV (uddeannelsesParathedsVurdering)
Afdelingslederdeltagelsen udsættes til skolebestyrelsesmødet i marts, hvor der er ansat en
ny leder.
På skolebestyrelsesmødet i januar besluttes tema og form.

8. Evt.
Skolebod – svært at få til at fungere. Lasse fra Brugsen kommer med forslag til
januarmødet.
21.1.2019: kl. 17 i Stenstrup: Per Schultz Jørgensen kommer til Pædagogisk forum.
Skolebestyrelsens medlemmer er MEGET velkomne til at deltage.
30.1.2019 kl. 18.30 i Kirkeby: skolebestyrelsesmøde


